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VOORWOORD VOORZITTER

SAMEN ZIJN WE SWIFT
Als u dit leest zijn alle processen 

die leiden tot de productie van de, 
inmiddels traditionele, verengingsgids 
weer succesvol afgerond. Een grote 
klus die reeds gestart is in maart. Ik 
zou dit episteltje dan ook graag willen 
beginnen met het, namens het gehele 
bestuur, uitspreken van een woord van 
dank aan allen die een bijdrage hebben 
geleverd aan de totstandkoming van 
deze editie!

Wat te hopen voor het nieuwe seizoen? Kort 
terugblikkend op het vorige seizoen waarin we, onder 
andere in de personen van Jeroen Vonk, Jelle van 
Brummelen en Quincy Wekker afscheid van veel te veel 
verenigingsprominenten hebben moeten nemen, is er 
één ding maar weer eens pijnlijk duidelijk geworden: Het 
allerbelangrijkste is dat iedereen gezond blijft. De rest, 
inclusief voetbal, is bijzaak. Maar dan natuurlijk wel ‘de 
belangrijkste bijzaak ter wereld’...

Wanneer we kort kijken naar al onze geledingen, dan 
springt het dit seizoen ingevoerde (regio-georienteerde) 
‘weekendvoetbal’ (dat wordt toegepast op de Eerste 
Klasse tot en met de Tweede Divisie), direct in het oog. Dit 
zal de nodige flexibiliteit van zowel spelers als organisatie 
vergen aangezien de Zaterdag 1 in de Vierde Divisie nu 
ineens ook  (uit-) wedstrijden op de zondag zal moeten 
afwerken. Daar komt natuurlijk wel iets voor terug: Een 
regionale competitie met meer derby’s (zoals bijvoorbeeld  
het prachtige nieuwe affiche Swift-JOS Watergraafsmeer) 
en minder grote reisafstanden. 

Voor de Zondag selectie geldt vanaf dit seizoen hierdoor 
de beperking dat het maximale niveau de 2e klasse 
geworden is. Daar zijn we nog niet, maar onze mannen 
komen er steeds dichterbij. Wellicht wordt dit seizoen de 
unieke stap gezet?

Onze Dames-1 zullen vanaf dit seizoen betere faciliteiten 
krijgen en in die zin ook echt een volwaardig selectieteam 
worden. Een goede zaak; Ik hoop dat dit de verdere groei 
van dit team, maar ook van het damesvoetbal bij Swift als 
geheel, zal stimuleren.

Voor de jeugd blijft alles qua competities bij het oude. 
Dat geldt echter niet voor de faciliteiten en aangeboden 
trainingen. Deze zullen weer verder verbeterd worden in 
de hoop alle jeugdleden (jongens en gelukkig ook steeds 
meer meisjes), ieder op hun eigen niveau, het maximale 
uit henzelf te laten halen. 

Last, maar zeker not least zijn er nog onze ‘lagere 
senioren’.  Een gemeleerd gezelschap variërend in niveau 
van ‘wil wel maar kan niet’, tot ‘kan wel maar wil niet 
(meer)’ en alles wat zich daar tussenin bevindt. Ze hebben 
echter één ding gemeenschappelijk en dat is de liefde 
voor het spelletje (waarbij het, door onze kanjers in de 
kantine gefacliliteerde, drankje na afloop zeker niet mag 
ontbreken). En dat is tenslotte waar het allemaal om 
gaat...

Zonder de inzet van alle Swift-vrijwilligers (je komt een 
aantal van hen nog tegen in deze gids) zou voetbal op het 
Olympiaplein niet mogelijk zijn. Denk dus even aan hen als 
je zelf op- of langs het veld staat, of lekker in de kantine 
zit. Nog beter: help ze een handje mee door jezelf aan 
te melden als vrijwilliger want we hebben een tekort en 
steeds meer zaken komen op dezelfde schouders terecht.

We zijn een vereniging waar we alles samen moeten 
regelen en geen bedrijf waar je ‘een uurtje sporten met 
nazit consumeert’. Dat geeft soms wel eens wat lasten, 
maar gelukkig nog altijd vele lusten; Samen zijn we Swift!

Ik wens iedereen een mooi seizoen toe.

Marco 
Buursema 
Voorzitter a.i. en 
secretaris
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Eindredactie
Carlien Huijsmans

Met dank aan
• Jan Enderman voor het drukken en  

sponsoren van de verenigingsgids
• Iedereen die een bijdrage aan de gids heeft geleverd
• Alle sponsoren van A.V.V. Swift

Vormgeving
Brandshake | Strategisch en visueel communicatiebureau
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HET BESTUUR

HET BESTUUR VAN 
A.V.V. SWIFT

Het bestuur van onze vereniging stelt zich graag, middels een foto 
en de bijbehorende functies, aan u voor. Het dagelijks bestuur (DB) 

bestaat uit de voorzitter, secetaris en penningmeester.

Wilt u een bestuurslid 
spreken of schrijven?
We staan u graag te woord. 
De contactgegevens van alle 
bestuursleden staan op onze 
website vermeld. 

Titus Nieuwint 
Lid vertegenwoordiging 
Senioren

Marco Buursema
Voorzitter a.i. en secretaris

Hans Mol
Penningmeester a.i.

Roel van de Wiel
Lid voorzitter Technische 
Commissie

Barbara Quispel
Lid voorzitter Jeugdcommissie

Pieter Jan Koorn
Lid voorzitter Sponsorcommissie
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Per juni 2015 ben ik als 
fulltime verenigingsmanager 

in dienst getreden, na 43 jaar 
als vrijwilliger, om invulling te 
geven aan de behoefte aan 
meer professionaliteit binnen 
de vereniging en te zorgen voor 
structuur, sturing en continuïteit. 
Dit seizoen zal ik vijftig jaar als 
lid aan deze mooie vereniging 
verbonden zijn. 
In de afgelopen jaren is er veel gebeurd. 
Gewaardeerde krachten, die heel veel voor de 
club hebben betekend, zijn weggevallen. Uiteraard 
komen er altijd ook wel weer nieuwe gezichten bij, 
maar wij zien dat dit in geen enkele verhouding 
staat tot het wegvallen van de werkzaamheden 
die in het verleden door onze vrijwilligers verricht 
werden. Ik wil in deze editie dan ook de noodklok 
luiden, vooral waar het gaat om medewerkers 
voor de kantine (met name op zaterdag en 
zondagochtend ter aansturing van de ouders). 
Onze vaste krachten worden her en der wat ouder. 
De kans is dan ook helaas zeer groot dat we in 
dit nieuwe seizoen meerdere malen ‘nee’ moeten 
verkopen en de kantine niet kunnen openen. 
Natuurlijk hopen we allen van harte dat dit ons 
bespaard zal blijven.

De kantine heeft zich vanaf de nieuwbouw 
explosief ontwikkeld tot de spil van de 
vereniging. Niet alleen voor de leden van onze 

ORGANISATORISCH

vereniging zelf maar ook voor de bezoekers van 
Powerleague en Padel, kortom een verzamelplek 
voor het gehele sportpark. Door de enorme 
toeloop is het zelfs gewenst dat wij in gesprek 
zijn over een mogelijke overkapping van ons 
terras om ook bij minder weer aan alle bezoekers 
een fatsoenlijke plek te kunnen bieden. Hopelijk 
kunnen wij u hier in de loop van het seizoen 
meer over informeren.

Er wordt over het algemeen op ons sportpark 
in een prettige samenwerking gewerkt met de 
andere organisaties alsmede met de scholen en 
de gemeente.

Rest mij te zeggen dat het afgelopen seizoen 
voor mij persoonlijk een seizoen is geweest 
met een bittere nasmaak door het zeer 
plotselinge overlijden van mijn levenspartner 
Jelle op 58-jarige leeftijd in maart j.l. Dit zijn de 
momenten waarop je erg aan het denken wordt 
gezet over wat er echt belangrijk is in het leven!

Ik kan u zeggen dat Swift dat is. Vele directe 
vrienden en kennissen hebben op 30 maart j.l. 
op een indrukwekkende uitvaart in ons clubhuis 
afscheid van Jelle genomen. Iets waar ik het 
bestuur en alle betrokken leden van onze 
vereniging zeer erkentelijk voor ben.

Leo Gooyers
Verenigingsmanager 
AVV Swift

Leo, Jelle en Jeroen

VERENIGINGSMANAGER

De volgende aandachtsgebieden vallen onder de 
verantwoordelijkheid van de verenigingsmanager:

 Personeel en organisatie (exclusief trainers)
 Organisatie kantine
 Planning trainingen en wedstrijden en ondersteuning 
geven aan de wedstrijdafdelingen

 Terrein- en gebouwbeheer
 Facilitaire zaken
 Advies m.b.t. beleid, strategie, nieuwe diensten aan 
producten aan bestuur en commissies.

Intern
 Aanspreekpunt voor medegebruikers sportpark 
(Powerleague, Padel, scholen, gemeente)

 Contactpersoon en ondersteuning van leveranciers 
en uitvoerders onderhoud en schoonmaak van het 
gebouw

 Deelnemer namens de vereniging van vergaderingen 
VvE en sportparkontwikkelingen

Extern
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TERREINBEHEER
TERREIN

Onze medewerkers van 
terreinbeheer vormen het 

visitekaartje van onze vereniging. 
Zij zijn het eerste aanspreekpunt 
voor gasten, leden en officials die 
zich in het weekend melden voor 
de wedstrijden. Zij zorgen ervoor 
dat iedereen fatsoenlijk wordt 
verwezen naar een kleedkamer, 
geven uitleg en staan open voor 
vragen.  

Op zaterdag bestaat de dienst uit een mix van taken. 
In de ochtend is er iemand voor de terreindienst, 
facilitaire dienst en een veldmanager. De 
terreindienst houdt zich bezig met eerder genoemd 
ontvangst, bijhouden van het wedstrijdprogramma 
en de uitslagenlijst, verzorgen van thee en limonade. 
De facilitaire dienst houdt zich bezig met het 
schoonhouden van toiletten en eventuele rommel in 
en om het gebouw opruimen. De veldmanager houdt 
zich bezig met het aansturen van het uitzetten van 
de kleine speelvelden, plaatsen en opruimen van 
verplaatsbare doelen. En die zorgt ervoor dat alleen 
die personen op het veld komen die daar ook een 
taak uitoefenen: Dus geen ouders! 

Door de week ligt de taak van terreinbeheer bij 
Ahmed Saleh. Ahmed ziet erop toe dat men zich 
houdt aan de spelregels m.b.t. het gebruik van 
trainingsmaterialen, doelen en andere veldzaken. Hij 
spreekt trainers hierop aan en verzorgt het aan- en 
uitgaan van de veldverlichting. 

Onze medewerkers op zaterdag zijn: Nordin Ghazal, 
Blazej Janczak, Hubert Janczak en Jasper de Wit.
Op de zondag worden de 
terreindienstwerkzaamheden verricht door Mounir 
Saleh.

Leo Gooyers 
Verenigingsmanager

Mounir Saleh

Ahmed Saleh

Nordin Ghazal, 
Blazej Janczak, 
Hubert Janczak 
& Jasper de Wit
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Meester Smeets al ruim 65 jaar 
een begrip op het gebied van tegels en 
sanitair in Amsterdam en omstreken.

Vredenhofweg 5 - 1051 LM Amsterdam
T: 020-6841305  www.meestersmeets.nl



Onze gezellige sportkantine met prachtig terras 
vormt het kloppend hart van onze vereniging.
Onder leiding van de verenigingsmanager vullen gastvrouwen 
Karla, Barbara en Agnes, samen met vaste enthousiaste 
vrijwilligers en vrijwillige ouders en senioren, de kantinediensten.

Het ruime assortiment staat geprijsd op de borden boven de bar.

Wees welkom op onze mooie locatie in Amsterdam om onder 
het genot van iets lekkers naar een wedstrijd of training te 
komen kijken. Of om zomaar te genieten van de sfeer op het 
sportpark.

Tot ziens!

Openingstijden van 
de kantine  
   

Maandag 16.00 – 21.30

Dinsdag 16.00 – 23.00

Woensdag 14.00 – 23.00

Donderdag 16.00 – 24.00

Vrijdag 16.00 – 18.00

Zaterdag 07.45 – 21.30

Zondag 07.45 – 19.15

CENTRUM VAN DE CLUB
DE SPORTKANTINE

DE SPORTKANTINE10



GASTVROUW VAN SWIFT
Wanneer ben je bij Swift komen werken?
Ongeveer 8 jaar geleden, als vrijwilliger. Mijn zoon 
voetbalde bij Swift, die was toen 12 jaar. En als ouder 
moest je ook vrijwillig bardiensten werken. Dat was 
toen in het noodgebouwtje bij de Powerleague veldjes. 
Toen nog velden met gras. Ik vond het gelijk leuk. Als 
vrijwilliger deed ik toen na een tijd de woensdagavond 
en soms donderdagavond. Toen Eloine wegging twee 
jaar geleden kwam ik vast in dienst, 2-3 dagen per 
week. 

Koos je speciaal voor voetbalclub Swift?
Voor mijn zoon was het de gemakkelijkst te bereiken 
voetbalclub. Toen nog zonder wachtlijst. En ik had 
zelf op een vereniging gezeten in mijn jeugd waar je 
handbal en voetbal samen had (a.s.v. D.J.K.) met veel 
familieleden. Wij zagen elkaar daar in het weekend, mijn 
tante stond ook vrijwillig achter de bar: Altijd gezellig, 
dus het was ook nostalgie.

Welke veranderingen heb je gezien in je 
werk de afgelopen tijd?
Het is een beetje semi-professioneel geworden in 
de kantine: Veel drukker. Ook hebben we moeite om 
vrijwilligers te krijgen. De ouders van deze generatie zijn 
minder actief betrokken als vrijwilliger bij voetbal, maar 
weer veel drukker ernaast. Niet allemaal gelukkig. Maar 
ze volgen wel vaak de snelheid van de maatschappij 
en maken het zichzelf ook lastig vind ik. Wij waren 
wat relaxter in de opvoeding: Eén sport maximaal, 
wat langer blijven hangen na het spelen en veel meer 
relaxen.

Met wie werk je samen? 
Meestal samen met Agnes en Karla en wisselend met 
vrijwilligers. Karla, Agnes en ik zijn betaalde krachten, de 
andere barmedewerkers zijn vrijwilligers.

Welke werkdagen hebben je voorkeur? 
Woensdag, donderdag en het weekend: Ik houd van 
drukte en gezelligheid. Op mijn vaste avond ken ik de 
mensen van Powerleaugue ook, naast de Swift teams. 
Donderdag zetten we tegenwoordig een stuk terras af 
buiten voor Swift-leden: Anders is het te druk en kunnen 
eigen leden niet zitten. Lekker leven in de brouwerij!

Wat zijn je leukste Swift-momenten?
De memorabele wedstrijd in 2017, waarbij we wonnen 
van Vitesse. Ik heb toen buiten met mijn zonen de Swift 
sjaals speciaal voor die wedstrijd verkocht. Het hele 
plein kon meegenieten van de spanning. En de Halve 
Veldjes Cup vind ik altijd leuk. 

Wat doe je buiten Swift, in je vrije tijd?
Gezellige dingen met mijn gezin. En ik maak ‘happy 
stones’. Dat zijn stenen die je beschilderd en weglegt 
voor mensen die ze dan weer mee mogen nemen. 
Er hoort een facebook-pagina bij: Kei Babs. Achterop 
staat een nummer en mensen laten een melding achter 
als ze dat willen. Hier ben ik mee begonnen na mijn 
chemokuur. Zelfs in het buitenland krijg ik berichtjes 
van mensen die de stenen vinden en weer mee op reis 
nemen.

Wat vind je minder leuk bij Swift?
Niet zoveel, meestal vind ik het hartstikke leuk. Af en toe 
vind ik de ‘schoolplein-mentaliteit’ wel jammer: Als je bij 
één iemand uit de gratie bent, ben je bij de hele groep 
uit de gratie.

Welke ideeën heb je nog voor de kantine van 
Swift? 
Ik zou wel eens wat lekkere aanbiedingen of 
verschillende broodjes willen in het weekend, dat lijkt 
me gezellig om te verkopen.

INTERVIEW 
BARBARA VAN GRONINGEN

DE SWIFT FAMILIE

Barbara en Agnes in de kantine
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ICONENDAG 2023

Voor de tweede maal op rij na de 
corona-epidemie konden wij dit 

voorjaar weer onze iconendag laten 
plaatsvinden. Ditmaal op de dag van de 
laatste thuiswedstrijd van onze Zaterdag 
1 tegen Berkum waren weer alle 
ereleden, leden van verdienste, pilaren 
(25 jaar lid) en andere oud-gedienden 
uitgenodigd (ca. 80 genodigden). 

Onder het genot van een heerlijke versnapering in 
de vorm van drankje en heerlijke hapjes werden veel 
oude herinneringen opgehaald. Het Gouden kruisteam 
Zaterdag 1 was rijkelijk vertegenwoordigd (zie foto 
boven), echter ook de jongere lichting pilaren doet van 
zich spreken en zo werd dit samen een mooi geheel. 

Helaas was de opkomst dit jaar wat minder dan de 
vorige editie, ongeveer 45 genodigden kwamen gezellig 
samen. Waar dit aan lag was niet helemaal duidelijk. 
Misschien dat de oudere leden toch niet zo begaan 

Van links naar rechts op deze foto:  
Peter den Hollander, Jaap Obdam, Ger Bartling, Cees Janssen, Ydo Dolstra, Wies van de Broek.

zijn met het lezen van hun mail en hierdoor de 
uitnodiging hebben gemist. Vaak worden mensen 
door mond-op-mond reclame ook bereikt, maar 
misschien lang niet allen. Volgende editie zullen wij 
kijken hoe we weer meer mensen kunnen bereiken.

Dit jaar mochten we in de persoon van Bobby Marx 
weer een pilaar bijschrijven! Bobby speelde vele 
jaren in de Zaterdag 2 en later in de zondagselectie. 
Helaas was op het moment van uitreiking Bobby 
even niet ter plaatse waardoor de foto niet geschoten 
kon worden. Toen Bobby later alsnog arriveerde was 
de fotograaf reeds vertrokken, niettemin mochten wij 
hem zijn pilaren speld overhandigen.

Wij willen deze traditie graag jaarlijks in ere houden 
en onze (oud) leden in het zonnetje blijven zetten 
en een leuke middag bezorgen. We zien wel dat 
het organiseren op slechts één enkele schouder 
neerkomt. Voor komende editie zullen dus meer 
mensen moeten opstaan om deze kar te gaan 
trekken. Bent u geïnteresseerd, geef u op!

ICONEN12



WALKING FOOTBALL 13

WALKING FOOTBALL 
Walking Football, oftewel 

wandelvoetbal,  is een 
voetbalvorm voor 55+-ers die 
samen nog gezellig en actief bezig 
willen zijn op een voetbalveld. De 
teams en de velden zijn kleiner, 
de wedstrijdjes korter en er wordt 
gewandeld in plaats van gerend. 
Bij Swift is sinds 2018 een walking footballteam actief. 
Het aantal leden was niet zo groot, maar het was wel 
een actief groepje. Corona gooide tussen 2020-2022 
roet in het eten: De wekelijkse wedstrijdjes moesten 
worden stilgezet. De spelers vertrokken deels naar 
andere verenigingen of activiteiten.

Gelukkig kon er na mei 2022, toen de corona 
maatregelen losgelaten werden, een goede herstart 
gemaakt worden: Nu is er een groep van ongeveer 
20 actieve spelers van 55+-ers, heren en dames 
gemengd. Het ‘Oud Zuid’ team met als vaste 
contactpersoon Cor Verhoeff. De twee dames zijn 
oud speelsters van Buitenveldert, dus misschien iets 
te goed voor het team. Maar de heren doen hun best 
om zich niet door de benen te laten spelen. 

Eigenlijk maakt het niet uit of je wel of niet kunt 
voetballen voor dit team, aldus Cor: “Iedereen is 
welkom, of iemand kan voetballen of niet. We willen 

alleen geen zeurpieten, we zien de warming up als 
een noodzakelijk kwaad en hebben gewoon een 
gezellig tijd samen. De contributie is vrijwillig. En we 
zouden het leuk vinden als er vanuit Swift ook meer 
mensen bij komen. Nu komen de meeste mensen uit 
de buurt.’

Iedere vrijdag komen ze samen om wedstrijdjes te 
spelen op de Powerleague veldjes. Ze verzamelen 
om 9.30 uur bij de bestuurskamer van Swift onder 
de kantine, spelen van 10-11 uur, en drinken daarna 
nog gezellig koffie samen in de bestuurskamer of 
buiten tot 12 uur. Er is een gezamenlijke app-groep, 
waarin je op donderdag bekend maakt of je komt. Bij 
minimaal 6 spelers gaat het door. Dit is nodig omdat 
deze leeftijdsgroep behoorlijk druk is tegenwoordig: 
Vakanties, reisjes, op de kleinkinderen passen of 
voor anderen zorgen hoort er ook bij. Cor legt als 
extra reminder een voetbal op een vaste plek achter 
het raam van de bestuurskamer als het die ochtend 
doorgaat.

‘Je hoeft je niet officieel aan te melden. Kom gewoon 
een keer langs op een vrijdag om 9.30 uur en je kunt 
meedoen en kijken of je het leuk vindt’.

Cor Verhoeff
Contactpersoon Walking Footballteam Oud Zuid



TROTS

ERELEDEN EN 
LEDEN VAN 
VERDIENSTE
AVV Swift kan niet zonder vrijwilligers. De club heeft 

sinds de oprichting in 1910 honderden, wellicht 
zelfs een paar duizend vrijwilligers gekend. Sommige 
leden zetten zich zelfs decennialang in voor de club.! 
Naast de dagelijkse waardering worden deze mensen 
ook door de club op waarde geschat en voorzien van 
een mooie eretitel, namelijk ‘Lid van Verdienste’ of zelfs 
‘Erelid’. Zie hieronder het overzicht van deze leden.

De redactie, alsmede het bestuur van onze 
vereniging, meent dat de namen van al 
diegenen -ook die personen welke ons 
inmiddels zijn ontvallen- niet mogen worden 
vergeten, ook niet in deze verenigingsgids.

A.V.V. SWIFT IS EN BLIJFT TROTS 
OP DEZE VRIJWILLIGERS!

H. Hoogland †  
E. Zijlemaker † 
L. Gooyers
J. Timman †  
L. van Teunenbroek †  
F. van Veen
F. Verbrugge †  
A. Hazelaar †   
C. Verhoeff
H. Meinders †  
E. Losekoot   
Mevr. M. Linssen
C. Heyenbrock †  
W. Rossen   
H. Janssen
P. Kabel †   
M. Snoeck †   
R. Karsdorp
S. Buckert †   
G. Ponstein †   
W. Hommes
J. Chef de Hotel †  
J. Visser   
R. van Pareren
A. Wildschut †  
W. Snoeck †
A. Scheltes †   
D. van Doesburg †
S. van der Kroft

N. Volkamp †
K. Teunis †  
L. Terpstra †
M. Bartling †  
P. de Vreugd †  
G. Jordens †
W. Booms †   
B. Scheerboom †  
J. Maase †
M. Bartling †   
G. Radevan †  
G. Bartling
R. Zwaan †  
J. Zuiderduin †
S. v.d. Kroft
Mevr. G. Bartling †
C. van Tilborg †  
H. v.d. Stok †
R. Wever  
W. Schaapsmeerders † 
C. van Zon
F. v.d. Kroon †  
J. v.d. Veer   

Mevr. J. Vermeulen
H. Lievense  
F. de Haan †  
M. Schipper
Mevr. J. van Doesburg 
P. Hiemstra  
N. Veen
R. Kanbier   
Mevr. J. Westphal 
Mevr. K. Dupont 
J. Enderman   
Mevr. K. Dupont  
C. Huis 
Mevr. C. Lievense  
Mevr. T. Verhoeven  
Mevr. J. Luis
E. Jebbink
R. Veen
F. van Trigt
H. Witkop
P. van ‘t Veen
J. van Brummelen † 

ERELEDEN

LEDEN VAN VERDIENSTE
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IN MEMORIAM

Jeroen Vonk  
*3.8.1967 - †24.8.2022
Na een kortstondig ziekbed is Jeroen Vonk op 
55-jarige leeftijd overleden. Jeroen was een 
voetbaldier in hart en nieren. Na zijn actieve 
voetbalcarrière was hij in diverse functies 
actief voor KBV, Blauw Wit Amsterdam en 
tot vorig seizoen bij JOS Watergraafsmeer. 
Het afgelopen seizoen zou Jeroen bij onze 

vereniging actief zijn als teammanager van 
de zaterdag 1, helaas heeft dit slechts enkele 
maanden mogen duren.

De laatste stappen van Jeroen op 
het voetbalveld waren op 6 augustus, 
voorafgaande aan de oefenwedstrijd tussen 
JOS Watergraafsmeer en Swift werd Jeroen 
bedankt voor alles wat hij jarenlang voor clubs 
en spelers heeft gedaan.

Lid van verdienste  
Jelle van Brummelen  
*24.12.1964 - †22.3.2023
Geheel onverwachts, en veel te vroeg, is 
afgelopen seizoen lid van verdienste Jelle van 
Brummelen overleden op 58-jarige leeftijd. 
Jelle was lid van Swift sinds 2004 en is sinds 
die tijd in verschillende rollen enorm betrokken 
geweest bij de vereniging; zowel als supporter, 
maar ook als vrijwilliger. In de beginperiode 
nam hij de organisatie van diverse toernooien 
voor zijn rekening en ook fungeerde Jelle als 
‘spreekstalmeester’ van het befaamde halve 
veldjes toernooi. We kunnen wel stellen dat 
Jelle vanuit die rol onbewust de inspiratiebron 
voor diverse vreemde team-namen, die heden 

ten dage nog steeds door enkele teams 
gedragen worden, is geweest.

Jelle schreef gezelligheid met een een 
hoofdletter ‘G’ en droeg daar altijd zijn steentje 
aan bij. Zijn bardiensten draaide hij dan ook 
bij voorkeur in ‘de gezellige uurtjes’; als die 
uurtjes nog niet gezellig waren, dan zorgde 
hij er wel voor dat ze dat alsnog werden. 
Jelle stond altijd paraat om, waar nodig, bij te 
springen. Of dat nu in een volle kantine of op 
een vol Halve Veldjes cup festivalplein was.

We hebben Jelle leren kennen als een zeer 
warm en alom geliefd persoon en zullen hem 
enorm gaan missen.

Quincy Wekker  
*14.3.1996 - †18.6.2023
Verslagen en intens verdrietig namen wij kennis 
dat Quincy Wekker, penningmeester van onze 
vereniging, lid van ons bestuur en speler in 
ons senioren elftal de Zaterdag 8, op 27-jarige 
leeftijd, door een tragisch ongeval, is overleden.

Quincy trad formeel aan als penningmeester 
op 11 november 2022. Wij waren ontzettend 
blij om een jonge, enthousiaste en bovenal 
capabele bestuurder in ons midden te 
mogen verwelkomen. We hebben Quincy in 

zijn tijd als bestuurslid leren kennen als een 
ontzettend lief, maar ook zeer nauwgezet 
en toegewijd persoon. Altijd bereid om mee 
te denken, cijfers paraat wanneer nodig 
en altijd in goed contact met iedereen. 
Ook voor een extra bardienst tijdens de 
nacompetitiewedstrijd van de zaterdag 1 
draaide hij zijn hand niet om. Quincy had net 
op maandag 12 juni zijn allereerste begroting 
bij de A.L.V. ingediend en aan de aanwezigen 
succesvol mogen toelichten. Helaas is het 
hem niet gegeven om de bewaking ervan, wat 
hem ongetwijfeld glansrijk gelukt was, op zich 
nemen.

IN MEMORIAM
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In 2017 is de Swift Football School opgericht 
om in alle schoolvakanties en tijdens uitval 

van schooldagen jeugdvoetbalkampen te 
organiseren voor kinderen vanaf 4 jaar, waarbij 
zowel Swift-leden als niet-leden welkom zijn. 
De Swift trainers René Mosch en Hossam 
Hikal geven enthousiast leiding aan de 
voetbalkampen.  

Het afgelopen seizoen zijn de voetbalkampen op leeftijd 
ingedeeld, dit hebben we gedaan om te voorkomen dat er een te 
groot leeftijdsverschil optrad tussen de deelnemers. We ervaren 
dat vooral de voetbalkampen voor de jongste jeugd goed lopen. 
We hopen aankomend seizoen wat meer spelers te trekken die 
al op de middelbare school zitten. Want ook voor hun wordt er 
een uitdagend en gevarieerd voetbalkamp georganiseerd waar 
ze hun technische voetbalkwaliteiten goed kunnen ontwikkelen!

SWIFT FOOTBALL SCHOOL

SWIFT  
FOOTBALL 

SCHOOL
Foto’s: ©Jolene den Boer-Eggermont
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SWIFT JUNIOR LEAGUE
Dat voetballen op de velden van Swift 

erg populair is, merken we ook 
bij de Swift Junior League (SJL). Het 
afgelopen seizoen hebben we voor het 
eerst de inschrijvingsmogelijkheid voor 
de jongste voetballertjes tussen de 5 
en 7 jaar moeten dichtzetten omdat we 
ons maximale aantal spelers dat we op 
de velden kunnen rondlopen, hadden 
bereikt. 
Het succes van de SJL ligt niet enkel aan de prachtige 
ligging in een woonwijk, maar vooral aan de kind-
vriendelijkheid, het ongedwongen karakter en de nadruk 
die we leggen op het hebben van plezier in voetbal. Hierbij 
bewaken we dat er een goede sfeer heerst en de spelers 
het gewenste gedrag aanleren zodat iedereen in een 
veilige omgeving kan voetballen.

Iedere maandag en woensdagmiddag trainen de SJL-
spelers per geboortejaar onder leiding van het vertrouwde 
SJL-trainersteam van René Mosch aangevuld met 
jeugdspelers van Swift en ouders. We zijn verheugd dat 
René ook de komende seizoenen aan de SJL verbonden 
blijft. Op zaterdag worden op de velden van de Power 
League onderlinge wedstrijdjes gespeeld. 

De SJL is uiteindelijk de vijver waaruit Swift zijn spelers 
selecteert om lid van Swift te worden. Helaas kunnen niet 
alle spelertjes lid worden van Swift, afgelopen seizoen 
zijn er 53 kinderen vanuit de SJL naar Swift ingestroomd. 
Spelers worden in eerste instantie uitgekozen op hun 
voetbaltechnische kwaliteiten, waarbij we er rekening 
mee houden dat kinderen op deze jonge leeftijd zich in 
verschillend tempo ontwikkelen. Daarnaast kijken we ook 
naar andere aspecten, zoals motivatie en/of broertjes/
zusjes die al lid zijn bij Swift. 

In de NEXT groep spelen 75 kinderen tussen de 7 en 12 
jaar die mogelijk nog lid kunnen worden als er een kind bij 
Swift uitstroomt. Deze groep spelers bieden we dezelfde 
faciliteiten aan als de kinderen van de SJL. We hopen dat 
de spelers van NEXT zich zo goed blijven ontwikkelen 
dat het niveauverschil nihil is tussen deze spelers en hun 
leeftijdsgenootjes die wel lid zijn geworden bij Swift. Er 
zijn afgelopen seizoen 20 spelers ingestroomd vanuit 
NEXT naar Swift.

Kortom, we zijn heel blij dat we zo´n 400 kinderen kunnen 
laten voetballen bij de SJL en NEXT! Ons doel is om 
ook meer meisjes te enthousiasmeren om bij de SJL te 
gaan spelen, zodat we ook 25% meisjes kunnen laten 
instromen naar een meisjes onder 9 team.   

Linda Verstraten
Coördinator SJL

SWIFT JUNIOR LEAGE 17
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JEUGD

De jeugdcommissie zet zich in 
voor alle jeugdleden van Swift. 

Dat doen wij samen met vele 
anderen, waaronder de Technische 
Commissie en - coördinatoren, 
de Toernooicommissie en 
leeftijdscoördinatoren en niet te 
vergeten de trainers, teammanagers, 
spelbegeleiders, en alle andere 
ouders en verzorgers die er met veel 
enthousiasme voor zorgen dat onze 
jeugd kan voetballen. 

Behalve dat het zonder de inzet van al deze geweldige 
mensen niet mogelijk zou zijn om onze vereniging 
draaiende te houden, is het ook gewoon ontzettend leuk 
om betrokken te zijn. Wil je ook meedoen? Laat het ons 
weten, we hebben altijd ruimte voor vrijwilligers!
Wij willen graag dat al onze jeugdspelers met veel 
plezier kunnen voetballen, dat ze zich ontwikkelen op 

voetbaltechnisch gebied en dat Swift als een tweede 
thuis is waar ze zich veilig voelen. Dat doen wij niet 
alleen, maar met z’n allen. Laten we er met z’n allen 
voor zorgen dat onze jeugdspelers lekker kunnen 
voetballen en een onvergetelijke tijd hebben bij de 
mooiste en leukste voetbalclub van Amsterdam – 
samen zijn we Swift!

Barbara Quispel 
Voorzitter  
jeugdcommissie 

DE JEUGDCOMMISSIE

Samenstelling jeugdcommissie
Barbara Quispel (Voorzitter)

Karin Swart (O8, O9)

Linda Verstraten (O10, O11 en O12)

Pijke Oostra (Hoofd Opleiding Onderbouw)

Dohan Karacaer (Hoofd Opleiding Bovenbouw)

Annemarie Bunschoten (Coördinator Bovenbouw)

Vacature (Coördinator Bovenbouw)
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Wat was het een mooie dag 
op zondag 9 april jl.: De 

tweede Swift Meidendag!
Met meer dan 80 deelnemende meiden in de 
leeftijd van 7 tot en met 15 jaar.
Vier voetbalstations met leuke oefeningen, 
waaronder een luchtkussenveld, om zo meiden 
kennis te laten maken met voetbal.

Onder de bezielende leiding van Guus Middag, 
Fanya ten Dam, Sara Bouchak, Tessel Middag 
en TSA (Team Sportservice Amsterdam) 
werden de deelnemende meiden door de 
meiden van Swift van station naar station 

MEIDEN

MEIDENDAG

20

begeleid. Het plezier en de motivatie waren groot 
en het niveau was aanzienlijk. Onder meer door de 
aanmeldingen bij de Meidendag en de instroom uit 
de SJL zijn er twee nieuwe meidenteams bij Swift 
bijgekomen. Een geweldig resultaat van een topdag 
die werd afgesloten met een onderlinge wedstrijd op 
groot veld.

Veel dank aan iedereen die heeft meegeholpen 
op de dag zelf en ook aan de ouders die hebben 
geholpen met de organisatie van deze fantastische 
Meidendag!

Margriet de Vegt
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HO BOVENBOUW
De jeugdopleiding van AVV Swift wilt 

een toonaangevende jeugdopleiding 
zijn in Amsterdam. We laten talentvolle 
spelers en speelsters zich optimaal 
ontwikkelen door onze gedreven 
trainers en trainsters met een opleiding. 
We maken daarbij gebruik van goede 
trainingsfaciliteiten op een unieke 
locatie in Amsterdam-Zuid. Elk jaar 
willen we twee spelers en drie speelsters 
vanuit de jeugdopleiding door laten 
stromen naar de eerste selectie. Het 
uiteindelijke streven is dat binnen nu en 
tien jaar minimaal de helft van de eerste 
selectie bestaat uit spelers uit onze 
jeugdopleiding zowel bij de mannen als 
bij de vrouwen.
Mijn ervaring:
Ik ben onder de indruk van de positieve evolutie die 
ik heb waargenomen in de opleiding van ons team 
gedurende het afgelopen seizoen. Er is duidelijk steeds 
meer structuur ontstaan en we zien ook een toename 
in het aantal spelers dat doorstroomt vanuit de niet-
selectieteams en jeugdleden die willen blijven bij de club. 
Deze ontwikkeling stemt mij zeer tevreden, omdat we 
streven naar gelijke kansen voor alle spelers, ongeacht het 
niveau waarop ze momenteel spelen.

Het is belangrijk voor ons dat spelers bij de niet-
selectieteams de mogelijkheid krijgen om zichzelf te 
meten en uit te dagen op een hoger niveau, indien ze 
daarin geïnteresseerd zijn. Daarom willen we hen de kans 
geven om mee te trainen met een selectieteam. Op die 

manier kunnen ze hun talenten tonen en ervaren hoe het 
is om te spelen op een meer competitief niveau. Dit zal 
niet alleen individuele spelers en speelsters helpen in hun 
ontwikkeling, maar ook bijdragen aan de kracht en groei 
van het team als geheel.

Naast deze positieve ontwikkeling in de niet-
selectieteams, zien we ook een enorme groei in onze 
damesafdeling. We hebben nu in alle bestaande 
leeftijdscategorieën binnen de bovenbouw volwaardige 
damesteams. De inbreng van de damesafdeling heeft 
een enorme impuls gegeven aan onze opleiding. Het 
sportpark bruist van energie en de buurt is enthousiast. 
Dit wordt duidelijk weerspiegeld in de aanzienlijke 
wachtlijst die we de afgelopen drie jaar hebben 
opgebouwd, zowel voor meiden als jongens.

Ik kijk ernaar uit om deze positieve ontwikkelingen voort 
te zetten en wens iedereen veel succes en plezier in het 
verdere verloop van ons sportseizoen.

Dohan Karacaer
HO bovenbouw



MO17-1

Na een zinderende wedstrijd 
zijn de meiden van Swift 

MO17-1 eind mei 2023 
kampioen geworden van de 
hoofdklasse district West 1.

De laatste wedstrijd van het seizoen speelde 
Swift MO17-1 tegen DEM (RKVV) MO17-1. Op 
punten stonden ze gelijk bovenaan maar de club 
uit Beverwijk had een hoger doelsaldo. Er moest 
dus gewonnen worden. En dat deden ze met 
een overtuigende 4-1.

Na twee jaar tegen jongensteams te hebben 
gespeeld, kon het team dit jaar laten zien 
wat het waard was tegen meidenteams. Een 
bekroning voor het team onder de bezielende 
leiding van Peter van ‘t Veen en Robbert Tjin.

Als beloning mocht het team met de bus naar 
de finalewedstrijd van de UEFA Champions 
League Vrouwen in Eindhoven, en daar waren ze 
uitgenodigd in de skybox van oud Nederlands 
elftal voetballer René van de Kerkhof. Zij hadden 
daar een fantastische dag!

SWIFT MO17-1  
KAMPIOEN

22



ORANJE 23

Met trots melden wij dat 
Carina Koks uit de JO15-1 is 

opgenomen in de definitieve Oranje 
selectie van speelsters Onder 15. 
Gedurende een 5-daagse activiteit 
heeft de Oranje selectie het twee keer 
opgenomen tegen de speelsters van 
België.

Bij de eerste kennismaking van de 11-jarige meiden 
met het KNVB Meiden Jeugdplan in Alkmaar alweer 
enkele jaren geleden, sprak Maria van Kortenhof 
(talentontwikkeling en coach) dat je met hard 
werken, trainen en plezier houden in het voetballen 

je het ver kan schoppen. Bij die talentvolle groep 
zat ook Carina Koks van het Swift Meiden Onder 12 
team.

En in het weekend van 14 mei 2023 maakte 
Carina van Swift J015-1 dus haar debuut in het 
Nederlands Elftal voor meiden Onder 15. Een 
heuse interland en een geweldige mijlpaal voor 
Carina. Een beloning voor haar harde werken. Een 
trainingsopkomst van bijna 100% en alleen afwezig 
omdat zij ook bij AJAX traint. 

Bij Swift ondersteunen wij het gelijke kansen beleid 
van de KNVB en stimuleren wij het meidenvoetbal. 
Uiteraard wensen wij Carina heel veel succes met 
deze selectie!

CARINA KOKS 
(SWIFT JO15-1) 
OPGENOMEN IN 

ORANJE SELECTIE



www.jansen-amsterdam.com



ZATERDAG-1

TRAINER ZATERDAG-1 
EEN 2E PLAATS...! 

IIntroduceren hoeft niet meer, toch? Oké, heel snel 
dan: Ab, Frans, Ron, Redouan, SMC fysio’s en Jim, 

aangenaam….. “de staf van Swift”. 

Wat een apart seizoen 2022-2023. Ik kan je vertellen, bij Swift gaat het nooit 
makkelijk. En misschien past dat wel bij ons, anders dan anderen.  

Korte terugblik: Een compleet nieuwe staf, (12) nieuwe selectiespelers, de 
periode 1 was verrassend goed, periode 2 wisselvallig matig, periode 3 sterk, 
het eindresultaat een 2e plaats op de ranglijst. De nacompetitie was fysiek te 
veel voor ons, en in Odin’59 vonden wij onze meerdere. Al met al een leerzaam 
en prachtig seizoen. 

Het proces van seizoen 2022 -2023 was goed, maar moet beter. Met name 
periode 2 was onnodig matig, mede door blessures en afwezigen door 
weekendjes weg. De nieuwe A selectie bestaat komend seizoen uit 16 huidige 
spelers, 1 speler uit de O23 en 8 nieuwe spelers. 

De opzet van de 4e divisie is misschien nog wel het meest interessante, los 
van de veel kortere reistijd en meer supporters, komen de ploegen uit de 
zondag en zaterdag afdeling. Dit betekent voor Swift veel “nieuwe” maar ook 
bekende tegenstanders.  

Ik verwacht veel van deze ploegen, zowel technisch als tactisch. Kortom 
een moeilijker, en wellicht daardoor ook een leuker, seizoen. De poule telt 
2 kampioenen uit de 1e klasse (BOL en HBC), 1 promovendus (AFC’34), 2 
degradanten (JOS ‘W en Ter Leede) en 11 ploegen met 4e divisie ervaring. 

Doelstelling 
De doelstelling voor volgend seizoen is: Meer punten halen dan het afgelopen 
seizoen. Nu hoor ik jou zeggen, spreek gewoon uit dat je kampioen wilt 
worden. Ervaring leert dat achter elke doelstelling een verwachting ligt. Wij 
willen ons net als vorig jaar focussen op de speelwijze, zodat het voor iedereen 
helder is, waar wij voor staan. Uitspreken om kampioen te worden, zegt niets. 

Tot slot moet ik de ploeg en de club complimenteren. Wij hebben een zeer 
evenwichtige groep met een sterke mentaliteit. De club en haar vrijwilligers 
dragen bij aan de goede zorg voor de spelers en staf. De spelers zorgen op hun 
beurt voor goede doelen, zoals, Only Friends en clinics binnen de club. Ook dat 
is Swift! 
Wij gaan ervoor.

Jimmy Simons                                                                                                                                        
Hoofdtrainer selectie Zaterdag-1

Jimmy Simons
Hoofdtrainer selectie
Zaterdag-1
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SEIZOEN 2023 - 2024

SELECTIE ZATERDAG-1



ZATERDAG-1

Reno van der Meer
24 jaar - Keeper

Daan Siegerist
28 jaar

Tiemen van Hezel
32 jaar 

Tyrel Perri
24 jaar 

Julian Dobbe
25 jaar

Clé Vos de Mooij
24 jaar - Keeper

Rik Breemhaar
29 jaar

Floris Burgers
29 jaar

Hjalmar Oomens
24 jaar

Sammy Gemmel
23 jaar

Michael van Kerkwijk
21 jaar - Keeper

Tom Enthoven
25 jaar

Bas Maljaars
23 jaar

Daan Driever
30 jaar

Fidel Yilmaz
27 jaar

Carlos Groen
28 jaar

Erik Falkenburg
35 jaar

Teun van Zweden
26 jaar

Samu Siemens-Brega
22 jaar

Cas Tang
18 jaar

Raymond Manuputty
32 jaar

Raj van Pareren
21 jaar

Charlie Nagarkar
19 jaar

Sil van Herwijnen
26 jaar

Jozua Wielzen
21 jaar

SPELERS ZATERDAG-1
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ZATERDAG-1

Jimmy Simons
Hoofdtrainer

Ab Persijn
Assistent - trainer

Ahmed Saleh
Kleding verzorging

Agnes Heuving
Maaltijdenverzorging

Frans de Bree
Keeper -trainer

Redouan Douiyeb 
Materiaalman 

Ron Veen 
Teammanager 

Henk Janssen
Maaltijdenverzorging
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Luke Langeveld
Verzorger / fysio

Dwayne Mulder
Verzorger / fysio



Scoor direct als club!
VIAS staat voor: Verenigd Inkoop- en Adviesorgaan voor Sportclubs

VIAS geeft sportclubs advies op maat, zoals bij sportsubsidies, btw-zaken 
en HR-vraagstukken. Ook combineert VIAS de inkoopactiviteiten van de 

aangesloten sportclubs, om op die manier een betere inkoopprijs te realiseren. 
Dit betekent jaarlijks een flinke kostenbesparing!

vias nederland | dé brancheorganisatie voor amateursportclubs! www.viasnederland.nl

Wij geven o.a. Advies bij 
Sportsubsidies, BTW, Loonheffingen, 
Vrijwilligersvergoedingen, Wet 
Bestuur en Toezicht Rechtspersoon

25 inkooppartners
o.a. bieren, kantine-inkoop,
sportkleding/sportmaterialen, 
energie, afvalverwerking.

meer dan 115 sportclubs 
VIAS heeft inmiddels meer dan 115 
aangesloten sportclubs in de sectoren 
hockey, tennis, voetbal en watersport.

Ook met jouw sportclub geld verdienen en besparen door sterk advies en scherpe 
inkoopvoordelen? Vraag een gratis quickscan aan op www.viasnederland.nl

Over Vias



ZATERDAG 1 AVV SWIFT 
2023-2024 

Kennismaking
Ik ben Ron Veen en sinds januari 2023 
teammanager van de Zaterdag-1 van Swift. 
Eigenlijk per ongeluk ben ik er ingerold, van 
hoofdsteward naar teammanager, ging heel 
snel ineens. Er werd gevraagd: “Ron, ben je 
weleens benaderd door Swift? We zoeken 
iemand die Piet Gooyers kan helpen (die 
deed op dat moment alles alleen)”. Daar zij 
begonnen met drie man die de Zaterdag-1 als 
managementteam het seizoen door gingen 
helpen, leek het goed voor elkaar. Helaas 
ontviel Jeroen Vonk ons, Wolfgang Hommes 
gaf aan er ook mee te stoppen, dus Piet bleef 
alleen over. En ik dacht: “Leuke uitdaging, 
laat ik het proberen”. En zo ben je dan ineens 
teammanager. Piet stopte er jammer genoeg 
ook mee vanwege werk in Spanje. Als een 
geluk bij een ongeluk was daar Redouan. Want 
in mijn eentje leerde ik wel elke week heel veel 
bij, maar het is ook allemaal nieuw. Deze man 
heeft zoveel gedaan afgelopen seizoen: De was 
voor de wedstrijdkleding, sorteren van de kast 
en nog vele andere dingen. Zo fijn geholpen 
de tweede seizoenshelft vorig seizoen, echt 
super! Daarnaast heb ik ook heel veel steun 
gehad van Leo, Ahmed, Jimmy, Henk en de 
staf van de zondag, Bas en Gaby (die gaven 
toch regelmatig tips waar wat mee gedaan kan 
worden): Allen bedankt en ik hoop dat er nog 
vele tips zullen volgen. 
 
Na een half seizoen een kort gesprek met de 
trainer Jimmy Simons, dat was een heel kort 
gesprek: ‘Gaat goed toch? Nou dan gaan we 
door’. Hand erop en komend seizoen ben ik 
er ook om de mannen van de Zaterdag-1 te 
ondersteunen waar nodig. Ik kijk er naar uit 
om met de staf en alle vrijwilligers samen het 
allmaal zo goed mogelijk te laten verlopen.

Afgelopen seizoen 
Afgelopen seizoen was zeker een bijzonder 
seizoen. Beste prestatie ooit van Swift 
Zaterdag 1: 2e in de poule, helemaal mooi. En 
dat had niet gekund zonder de opstart onder 
leiding van Jeroen Vonk, Wolfgang Hommes 
en Piet Gooyers. Dat zijn de mooie momenten 
samen. Maar helaas waren er ook heel wat 

verdrietige momenten met het overlijden van 
Jeroen Vonk (teammanager Zaterdag-1), Jelle 
van Brummelen (‘Barman”) en Quincy Wekker 
(onze penningmeester). In de uitwedstrijd 
tegen Huizen ging Daan Siegerist, onze 
robuuste verdediger, ineens naar de grond. Je 
schrikt je echt een hoedje, maar gelukkig viel 
het mee. Het applaus van het Huizens publiek 
toen Daan van het veld afging, als ik daaraan 
terugdenk, krijg ik weer kippenvel. Dit was 
bijzonder sportief gedrag, en ik hoop dat we dit 
als Swift als voorbeeld kunnen nemen en ook 
kunnen uitdragen aankomend seizoen in alle 
elftallen. 
 
Doelstelling komend seizoen 
Zeker meedoen in de hoogste regionen in 
de competitie, en misschien een plaatsje 
veroveren in de nacompetitie of misschien 
zelfs wat hoger kijken. Ik hoor trainer Jimmy 
het al zeggen bij het voorstelrondje met de 
spelers voor aankomend seizoen: “Afgelopen 
seizoen 2e geworden, komend seizoen willen 
we het eigenlijk beter doen”. Wij gaan er alles 
aan doen om dit te bewerkstelligen dit seizoen. 

We hebben afscheid genomen van een aantal 
spelers dit seizoen: Bas Buimer, Ryan Pronk, 
Bram van der Heijden en Dylan van den 
Boogaard. Daar zijn een aantal nieuwe spelers 
voor teruggekomen: Clé de Vos-Mooij, Cas 
Tang, Hjalmar Oomens, Tyrell Perri, Jozua 
Wielzen, Julian Dobbe, Sil van Herwijnen en 
Erik Falkenburg. En Charlie Nagarkar is nu 
definitief speler van de Zaterdag-1 geworden, 
doorgekomen vanuit de O23. Dus genoeg 
spelers om aankomend seizoen de uitdaging 
mee aan te gaan. Met strijd en goed voetbal 
kom je een eind, dus dat moet goedkomen met 
deze mannen. 
 
Voor alle elftallen, maak er een mooi en 
sportief seizoen van, en laat zien dat Swift best 
een cluppie is waar je trots op kunt zijn, zowel 
op het veld als in onze kantine.

Ron Veen
Teammanager  
avv Swift Zaterdag-1 
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Ron Veen, teamanager avv Swift, neemt 
met lovende woorden en een bosje 
bloemen afscheid van Ryan Pronk: Onze 
altijd onverzettelijke nummer 12 van 
afgelopen seizoen. 

Ome Ruud, onze omroeper van dienst, 
neemt ook afscheid van onze Ryan. 

Deze dag werd er ook afscheid genomen 
van ome Ruud, onze trouwe supporter en 
omroeper sinds jaren. En van Bas Buimer 
onze altijd vrolijke, hardwerkende topspits 
van afgelopen seizoen.  

En even een mooi plaatje van 
de drie spelers die afscheid 
genomen hebben van Swift: 
Van links naar rechts Bas 
Buimer, Ryan Koot en Bram 
van der Heijden, 

En weg is Daan Driever. 

Verenigingsmanager 
Leo Gooijers neemt hier 
afscheid van onze O23 
trainer Peter de Groot.  

Teun van Zweden met op de 
achtergrond Daan Siegerist 

Actie foto Carlos Groen: 
Houdt ie ‘m binnen of niet? 

Carlos Groen in actie, hij heeft 
hem binnen gehouden 

Onze 3 Toppers in de bestuurskamer 
Henk Janssen, Tim Hooijberg en 
Sebas Albers. Deze heren staan 
altijd klaar om de scheidsrechter, 
tegenstanders, vrienden, gasten 
van Swift en niet te vergeten onze 
stewards te verwelkomen met een 
kopje koffie, thee of een frisje. Na 
afloop van de wedstrijd komt er 
gezellige muziek uit de speakers en 
worden de mensen nog getrakteerd 
op een hapje en een drankje door 
deze heren, en wordt de wedstrijd 
ook nog even geanalyseerd door 
trainers en genodigden.

.Tom Enthoven op geheel 
eigen stijl aan de bal. 

Bas Maljaars op weg 
naar een prachtig schot. 

Koekkoek 
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SWIFT JONGENS
Vertrouwde gezichten op de dinsdag 
& donderdag trainingavonden, plus de 
wedstrijddag op zondag. Op deze dagen is de 
hechte groep spelers & staf van de Zondag 
Selectie te vinden bij onze vereniging. Nooit 
te beroerd om hun bardienst te draaien of een 
extra klusje te doen voor de club. Dat hoort er 
namelijk gewoon bij!

PROMOTIE …
Een keurige derde plek in de competitie werd 
afgelopen seizoen behaald, dit betekende 
een nacompetitieplek voor promotie naar de 
2de klasse. De eerste twee rondes werden 
respectievelijk ROAC en VVZA keurig verslagen. 
Naar Amersfoort werd er zelfs een spelers/
supporters bus gevuld, feest was het! In de 
promotie wedstrijd tegen Saenden was de 
ploeg er heel dicht bij, er werd echter verloren 
in de penalty serie na de verlenging. De ploeg 
maakt zich dus weer op voor een seizoen in de 
3de klasse C.

Het tweede team dat afgelopen seizoen 
uitkwam in de reserve 1ste klasse, wist knap 
kampioen te worden en speelt aankomend 
seizoen in de Reserve Hoofdklasse. 

TRAINERS & STAF  
Zo hecht als de spelersgroep is, zo stabiel is 
ook de staf rondom de Zondagploeg. 
Wel heeft onze SMC fysio Alain Donker 
aangegeven te gaan stoppen, dit door een 
nieuwe baan in zijn woonplaats Rotterdam. Hij 
heeft zeker 15 seizoenen als verzorger bij Swift 
Zondag meegelopen en was dus een vaste 
waarde. Wij bedanken hem voor als zijn werk 
en gaan hem enorm missen als teamlid!

SPONSORS
Op de wedstrijd shirts dragen wij met trots 
de volgende sponsors “doorKoen  Hypotheek 
Verzekering Advies” en “VIT-HIT het gezonde 
vitamine drankje. Verkrijgbaar in onze kantine ! 
Wij zijn deze partijen zeer dankbaar, dat we er 
zo keurig bijlopen op de wedstrijddag.

SELECTIE
Een aardig aantal oudgedienden hebben 
besloten de selectie te gaan verlaten. Enkele 
gaan voetballen op een lager niveau bij onze 
vereniging, anderen gaan geheel stoppen 
en zich op andere zaken richten. Een aantal 
spelers van buitenaf vult de vrijgevallen 
posities op. Ook komen er weer leuke spelers 
over vanuit onze onder 23 teams.

BEDANKT
De jaarlijks de “shout-out” naar alle vrijwilligers 
en medewerkers die het voetballen bij onze 
mooie club mogelijk maken. Vanuit de zondag-
selectie spreken wij onze dankbaarheid uit naar 
alle clubmensen, die onze vereniging maken 
voor wat die is. Zonder hun geen voetbal op het 
Olympiaplein! 

Vaste supporters; jullie zijn weer van harte 
welkom op het Olympiaplein, om de ploeg aan 
te komen moedigen en een drankje te komen 
doen.

Namens Zondag-1,

Bas van der Kroft

ZONDAG-1

ZONDAG-1 SELECTIE
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SPELERS SELECTIE ZONDAG-1

1 Sjoerd Auwerda
2 Romain Beker
3 Siemen Ingelse
4 Rien de Jong Keeper

5 Sebastiaan de Koning
6 Joost Kooiman Aanvoerder

7 André Kuypers
8 Laurens Matla
9 Jamiro Neyhorst
10 Pelle van Nieuwkerk
11 Levi Parinussa
12 Cyrille de la Porte
13 Max Simon
14 Jasper Stracke
15 Jesper Terheijden

16 Timo Wienholds
17 Randy de Wit
18 Wouter van Zeijl
19 Joan Alcobe Alo
20 Thom Aussems
21 Ties Baaijens
22 Cissé Balde
23 Lars Benit
24 Justus Berings
25 Thijs Burgmans
26 Floris de Buvry
27 Tony Cvetkovic
28 Sa’ad Daoud
29 Daan Denneman
30 Luuk van Disseldorp

31 Noa Elum
32 Daniele Grasso
33 Patrick Helmes
34 Alec Jonkers
35 Ismael el Khattabi
36 Melih Kilic Keeper

37 Jelmer Klaassen
38 Tijn Kremers
39 Jonathan Lumoindong
40 Lars Mauer
41 Loek Mennen
42 Reda Moumane
43 Chahid Ouarhgi

STAF
Bart Woldberg 
Hoofdtrainer

Zjenja de Groot
Assistent-trainer

François Weysenborn 
Keeperstrainer

Frank Molenaar
Assistent-scheidsrechter

Vacant
Fysiotherapeut

Mike Gräber 
Elftal begeleider

Gaby van Tilborg 
Elftal begeleider

Daan Appel
Scheidsrechter begeleider

Sylvia Appel 
Wedstrijddienst/ontvangt

Karla Dupont 
Kleding/was (wit blijft wit!) 

Bas van der Kroft 
Teammanager



VOETBALTECHNISCH 
BELEID

BELEID

De tijd is rijp voor een volgende stap 
op voetbaltechnisch gebied binnen 

a.v.v. Swift in het komende seizoen. 
Door de goede prestaties van de 
Zaterdag 1, de Zondag 1 en de O23 is 
de aantrekkingskracht van onze club 
enorm toegenomen wat het mogelijk 
heeft gemaakt om de selecties voor 
komend seizoen verder te versterken 
en niets weerhoudt ons er van weer een 
gooi te doen naar de derde divisie en 
overige promoties. De Vrouwen1 hebben 
vanaf komend seizoen de status van een 
volwaardig selectieteam wat past bij hun 
prestaties en de ambities van Swift ten 
aanzien van meiden- en vrouwenvoetbal. 
Ook zijn wij gestart met het gebruik van 
videoanalyses voor de seniorenselectie 
teams en voor de jeugdselectieteams 
om de prestatie te verhogen. 

Met behulp van de HJO’s is het jeugdbeleid en de 
voetbaltechnische opleiding geïntegreerd tot één 
geheel, waarbij plezier, gelijke kansen, veilig pedago-
gisch klimaat en spelprincipes centraal staan. Vanuit 
de Technische Commissie zal komend seizoen samen 
met de HJO’s de nadruk liggen op de uitvoering van 
spelprincipes dwars door de hele verenging. Van jong 
tot oud, van prestatiegericht tot recreatief, van meiden 
tot jongens, iedereen zal bekend worden gemaakt 
met spelprincipes. Duidelijke spelprincipes vormen de 
basis voor sporten met plezier, onder hoge intensiteit, 
verhoogt het begrip van samenwerken, vormt de basis 
voor motorische, technische en fysieke ontwikkeling en 
legt het fundament voor een verhoogd begrip van het 
spelletje. Iets waar elke jeugdspeler recht op heeft.     

In de bovenbouw gaan we gericht aan de slag met 
performancetraining wat inhoudt dat er nog meer aan-
dacht komt voor de mentale en fysieke ontwikkeling van 
spelers, inclusief bijvoorbeeld het beter kunnen samen-

werken in linies binnen een team. Performancetraining 
is een belangrijke schakel in de opleiding om nog meer 
jeugdspelers de kans te geven door te groeien naar de 
seniorenselectieteams.

In de onderbouw bieden wij de mogelijkheid voor 
een derde training op de vrijdagmiddag die specifiek 
gericht is op de breed-motorische ontwikkeling van 
jonge kinderen en het tegelijkertijd verbeteren van de 
voetbaltechniek. De trainingen zijn vrijwillig, maar niet 
vrijblijvend. Het beste resultaat wordt namelijk behaald 
door deel te nemen aan een serie trainingen naast de 
doordeweekse trainingen.

Meidenvoetbal krijgt bij Swift een steeds prominentere 
positie en we groeien in het aantal teams. Wij hebben 
daarom ook gekozen om een hoofdtrainster aan te 
stellen specifiek voor de meiden in de boven- en onder-
bouw in het komende seizoen.

De genoemde spelprincipes zullen leidend worden in 
het komende seizoen en van ‘bovenaf’ van ons terras is 
het de bedoeling bij elk Swift team herkenbaar voetbal 
te zien. Onze trainers en coaches zijn daar verantwoor-
delijk voor en wij zien er naar uit de trainers daarbij te 
ondersteunen om het spelplezier, de kansen en door-
groei van onze jeugdspelers te vergroten.

Roel van de Wiel
Voorzitter Technische Commissie

36



BELEID 37

©Erik Laan ©Erik Laan



HYPOTHEKEN
VERZEKERINGEN

&

HYPOTHEEK - EN/OF 
FINANCIEEL ADVIES NODIG?
Transparant, helder en met plezier. 
Laat je adviseren doorKoen.

www.doo rkoen .n l

“Trotse
sponsor van de

meiden van
Swift”

doorKoen-A4-Advertentie.pdf   1   14-10-2021   11:16



HEALTH YOURSELF 
SUGAR OUT, VITAM’IN

Met minder dan 35 calorieën per fles combineert VITHIT vitamines, sap, thee 
en water. VITHIT heeft een laag suikergehalte en zit boordevol essentiële 

vitamines. Elke variant heeft een specifieke functie, bevat geen kleurstoffen of 
conserveringsmiddelen en smaakt bovendien bijzonder lekker.

www.vithit.com -  vithitdrinks

Advertentie_swift_120720222031146.indd   1Advertentie_swift_120720222031146.indd   1 14/07/2022   11:2614/07/2022   11:26

HYPOTHEKEN
VERZEKERINGEN

&

HYPOTHEEK - EN/OF 
FINANCIEEL ADVIES NODIG?
Transparant, helder en met plezier. 
Laat je adviseren doorKoen.

www.doo rkoen .n l

“Trotse
sponsor van de

meiden van
Swift”

doorKoen-A4-Advertentie.pdf   1   14-10-2021   11:16



Met het ingaan van de nieuwe 
verenigingsgids is het precies 

een jaar geleden dat ik de rol als 
bestuurslid van de niet-selectie 
senioren op me heb genomen. Tijd 
om kort terug te blikken en vooral 
vooruit te kijken naar komend sei-
zoen. De niet-selectie senioren be-
staan bij Swift uit vriendenteams. 
Dit zijn in totaal 30 teams: 2 vrou-
wen- en 2 herenteams op vrijdag, 
3 vrouwenteams en 12 heren-
teams op zaterdag en 11 heren-
teams op zondag. Mede door het 
vieren van meerdere kampioen-
schappen en geen 
enkele degradatie, 
kunnen we met de 
niet-selectie seni-
oren terugkijken 
op een geslaagd 
2022/2023. 

Dit grote aantal 
vriendenteams is 
te danken aan de 
gemoedelijke sfeer 
op trainings- en 
wedstrijddagen, waarbij de kantine en het 
terras een uniek gevoel van vreugde bieden. De 
keerzijde van deze grote hoeveelheid teams is 
echter dat het voor onze verenigingsmanager 
Leo Gooyers en Thea Verhoeven van 
Wedstrijdzaken iedere keer weer puzzelen 
is om aan ieders wensen te voldoen. 
Vanzelfsprekend willen de meeste teams 
om 19.30 uur trainen en hun wedstrijden om 
13.00 uur op veld 1 spelen, wat nou eenmaal 
onmogelijk is gezien de beperkte capaciteit van 
drie velden. 

Het streven voor volgend seizoen zal zijn 
om met één zaterdagteam minder te gaan 
spelen om zo de capaciteitsproblemen het 
hoofd te bieden en zo tevens de doorstroom 
van jongens- en meisjesteams te bevorderen. 
Daarnaast zal er worden aangestuurd om 
minder snel wedstrijden te verplaatsen bij 
eventuele spelerstekorten, nu het steeds 
ingewikkelder blijkt om deze tijdig in te kunnen 
halen. Klop vooral eerst bij andere niet-

SENIOREN

LAGERE SENIOREN
 
selectieteams aan of zij spelers beschikbaar 
hebben voordat er uitstelverzoeken worden 
ingediend. Of bij mij om deze vraag uit te zetten 
bij de teamvertegenwoordigers. Hiermee 
kunnen we samen Leo en Thea ontlasten van 
deze tijdrovende inspanningen.

Sinds enkele jaren wordt er door de KNVB 
ook vrijdagavond een (toernooi) competitie 
georganiseerd. Dit betreft 7 x 7 op een half 
veld, ideaal om het plezier in voetbal te 
behouden en het weekend te starten. Wij 
hopen dat op den duur Swift leden waarvoor 
11 x 11 op een volledig veld te veel wordt of de 
zaterdag/zondag als speeldag niet strookt met 
bijvoorbeeld een jeugdleiderschap ook zullen 
kiezen voor deze spelvorm op de vrijdag.

Voorafgaand aan het nieuwe 
seizoen wordt jaarlijks een 
aanvoerdersbijeenkomst 
gehouden waar iedereen wordt 
bijgepraat over de ontwikkelingen 
aangaande het nieuwe seizoen 
en de ontwikkeling binnen een 
seizoen. Aandachtspunten zijn 
onder meer de wedstrijden 
trainingsschema’s, verplichte 
bardiensten, coördinatie van de 
scheidsrechters en de uitgifte van 
enkele nieuwe ballen per elftal.

Het afgelopen seizoen is onder leiding van Eric 
Hoogendorp ingezet op het voorzien van zoveel 
mogelijk scheidsrechters voor alle teams. Eric 
put hierbij uit een poule van scheidsrechters 
die wekelijks bij Swift fluiten als er geen 
KNVB scheidsrechter is aangewezen. Dit 
zal ook het komende seizoen op deze basis 
gecontinueerd worden. Voorts hebben wij in 
de aanvoerdersbijeenkomsten gevraagd mee 
te denken aan het ontwikkelen van “leuke” 
activiteiten senioren-breed welke zouden 
kunnen worden bekostigd uit de opbrengsten 
van onze sponsoren, het “sponsorpotje” dat 
vanuit de vereniging beschikbaar gesteld 
wordt. Ook het komend seizoen zullen wij dat 
weer gaan doen.

Op een nog nader te bepalen datum in 
september zullen wij op Swift een barbecue 
organiseren vanuit het budget van de niet-
selectieteams. Hierbij zullen we proosten op 
andermaal een schitterend seizoen met naar 
verwachting louter hoogtepunten.

(INCL 7X7 MV)

We zullen proosten 
op andermaal 

een schitterend 
seizoen met naar 

verwachting louter 
hoogtepunten.

Titus Nieuwint
Bestuurslid 
vertegenwoordiging 
senioren
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ZOMERCOMPETITIE

De befaamde 
zomeravondcompetitie van Swift 

keerde vorig jaar op donderdag 16 
juni terug naar de donderdagavond. 
Na 2 jaar vertoeft te hebben op de 
zaterdagmiddag door de corona 
pandemie mocht het clubhuis 
op de donderdag weer open tot 
middernacht!
Met een recordaantal van 13 teams, 6 speeldagen, 
4 poules, 72 wedstrijden, 446 doelpunten en vele 

liters bier en zonnebrand bleek Zaterdag 2, na de 
laatste speeldag, de sterkste in de Champions 
League poule. De organisatie van het evenement 
zal dit jaar onder hun hoede plaats vinden.

Dank gaat uit naar Erik’s scheidsrechters en de 
dames achter de bar voor hun inzet tijdens de 
vorige editie, we hopen ook dit jaar weer van hun te 
kunnen genieten. 

Rik de Wilde

SWIFT 
ZOMERCOMPETITIE 2022
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Ga via de QR-code naar onze website voor 
maken van een vrijblijvende afspraak.



DE HALVE VELDJES CUP

HALVE VELDJES CUP
HET VRIENDENTOERNOOI VAN AMSTERDAM!
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De traditionele afsluiting van het 
voetbalseizoen bij AVV Swift is de 

‘Halve Veldjes Cup’. Dit toernooi met 
48 heren- en 48 damesteams is de 
laatste jaren uitgegroeid tot een van 
de grootste voetbaltoernooien van 
Nederland. 

De team tickets waren letterlijk in enkele seconden 
uitverkocht, en met een wachtlijst langer dan het aantal 
deelnemende teams, is dit toernooi niet meer weg te 
denken van de kalender.  

En wat een heerlijke en vooral warme dag was het 
zaterdag 10 juni. Zoals ieder jaar was de sfeer geweldig, 
de organisatie stond weer als een huis en van vroeg tot 
laat was het druk op het sportpark. De finale werd bij 

de dames gewonnen door ‘Angels uit Ondiep’ en bij de 
heren pakte ‘Van de partij op de after’ de cup. 

Maar waar het vooral om draait bij de Halve Veldjes Cup 
is de derde helft. Het entertainment bestond uit een 
photobooth, schmink voor de kids, diverse foodtrucks 
en een discocamper. En op het podium gaven DJ Robin, 
DJ Sjoerd, DJ Philip, zanger Bryan Stricker en de band 
‘The Night Flight’ een fantastische show weg. Het dak 
ging eraf op het Olympiaplein!

Swift is trots om dit toernooi al 25 edities lang te 
organiseren. We hopen u daarom aan het einde van het 
voetbalseizoen als deelnemer of bezoeker te verwelko-
men op de 26e editie. 

Graag tot 8 juni 2024!

DE HALVE VELDJES CUP

Organisatie HVC2022
Zaterdag-2, Zaterdag-4 en Dames -2

Website: www.halveveldjescup.nl
E-mail: info@halveveldjescup.nl 
Social: instagram.com/halveveldjescup
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VERTROUWENSCOMMISSIE

VERTROUWENS-
COMMISSIE

Iedereen die bij AVV Swift sport, 
trainingen geeft of als vrijwilliger 

werkt, heeft het recht op een 
plezierige omgeving, waarin 
iedereen elkaar respecteert. 
Toch gebeurt het soms dat er 
zich iets voordoet wat gevoelig 
ligt en waarbij je je niet prettig 
voelt. Mogelijk is er sprake van 
ongewenste omgangsvormen.

Wat zijn ongewenste omgangsvormen?
• Agressie en geweld
• Discriminatie
• Pesten en/of treiteren
• Roddelen en/of negeren
• Intimidatie
• Seksuele intimidatie

Wanneer er sprake is van een van deze ongewenste 
omgangsvormen, kan er contact worden gezocht 
met een vertrouwenscontactpersoon (VCP). 
De VCP is de eerste contactpersoon binnen 
Swift voor iedereen die te maken heeft met 

grensoverschrijdend gedrag.
Je kunt er zelf mee te maken hebben gehad, maar 
het kan ook zijn dat je signalen opvangt dat iemand 
anders er het slachtoffer van is. Swift heeft in de 
regel twee personen, een vrouw en een man, die 
benaderd kunnen worden.

De VCP:
• Is eerste opvang/aanspreekpunt en luistert 

naar je verhaal
• Is geheel onafhankelijk en te vertrouwen;
• Kan je doorverwijzen naar iemand anders  

(altijd in overleg)
• Kan preventie-activiteiten voorstellen en in 

werking zetten

De gesprekken zijn vertrouwelijk en zonder jouw 
toestemming wordt er niets van het besprokene 
naar buiten gebracht. De VCP’s van Swift werken 
volgens een vastgesteld protocol dat ook op de 
website staat vermeld.

Contact opnemen 
Via de website www.avvswift.nl kun je contact 
met hen zoeken en aangeven of je met een 
vrouw of met een man wilt praten. De VCP kan 
je adviseren en ondersteunen bij eventuele 
verdere stappen.
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Rijnstraat 90 1079 HM Amsterdam 
telefoon: 020 - 644 43 02 
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AUTO EN MOTORRIJLESSEN

PROEFLES:

  Auto €30,-

Motor €35,-

Pakketkorting 

voor Swiftleden!
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Zonovergoten, een prachtige tombola 
met dank aan onze sponsoren, vele blije 

gezichten genietend van een ijsje, een winnend 
eerste elftal en het allerbelangrijkste: Een 
prachtige opbrengst van 1705 euro voor 
Stichting Mijn Held! 

Wat was het toch een mooie dag  op zaterdag 3 september 2022 
op sportpark Olympiaplein toen het voetbalseizoen weer opende. 
Heel veel dank aan de vrijwilligers die hebben meegeholpen, 
extra dank aan de betrokken sponsoren en natuurlijk onze lof 
voor Stichting Mijn Held met hun ambassadrice Tessel Middag.

OP DE CLUB

OPENING 
VOETBALSEIZOEN
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Dat voetbal een leuke sport 
is hoeft aan de leden van 

Swift niet uitgelegd te worden. 
Er worden elk seizoen vele 
honderden wedstrijden  uit en 
thuis gespeeld. In het overgrote 
deel van de gevallen verloopt dat 
zonder problemen.

Voetbal is een contactsport. Spelers willen 
wel eens met elkaar in aanvaring komen. Ook 
langs de lijn willen de emoties nog wel eens 
hoog oplopen. Bij Swift draagt iedereen de 
verantwoordelijkheid om conflicten te voorkomen 
of op te lossen en meestal lukt dat ook. 

Alle inspanningen ten spijt kan het toch 
gebeuren, dat er geen oplossing in een conflict 
wordt gevonden. In die gevallen waarin 
het optreden van een speler, coach of een 
supporter/ouder aanleiding geeft om je beklag 
te doen, heeft de Swift de Klachtencommissie 
in het leven geroepen

Deze ziet erop toe, dat de Gedragscode 
Waarden en Normen wordt nageleefd. De 
Gedragscode bevat regels en gedragingen, 
waaraan iedereen binnen de club zich dient te 
houden; elk lid van Swift, ouders en bezoekers. 
Gezonde competitie, sportiviteit en plezier 
staan altijd bovenaan. De Gedragscode en 
Klachtenregeling is in te zien op de website 
van Swift. 

De bevoegdheid van de Klachtencommissie 
strekt zich dus uit tot alle zaken aangaande de 
club en spelers. Dus niet alleen misdragingen 
van spelers en coach, maar ook bijvoorbeeld 
misdragingen in het Swiftgebouw, op 
het terrein en bij bezoeken aan andere 
verenigingen, tijdens trainingen, tussen ouders 
en trainers etc. Alle zaken, die niet onder het 
tuchtrecht van de KNVB vallen, zoals de gele en 
rode kaarten.Dit alles onder motto: Sportiviteit 
bij Swift geldt op het veld en daarbuiten.

HOE GAAN WIJ TE 
WERK 

Op de website is een klachtenformulier 
beschikbaar dat moet worden ingevuld om jouw 
klacht naar de Klachtencommissie te kunnen 
sturen. Na ontvangst van het formulier start de 
commissie haar onderzoek naar de klacht. De 
Klachtencommissie is per email te bereiken via: 
klachtencommissie@avvswift.nl

De commissie onderzoekt bij een klacht de 
situatie, past hoor en wederhoor toe, roept 
eventuele getuigen op, beoordeelt en doet 
een uitspraak over de klacht. Zo nodig legt de 
commissie sancties op. Deze kunnen variëren van 
het geven van een waarschuwing tot een tijdelijke 
schorsing of de intrekking van het lidmaatschap. 

De Klachtencommissie brengt het Bestuur, 
de betrokken partijen, trainers en teamleiders 
schriftelijk op de hoogte van de uitspraak. Als 
iemand het niet eens is met de uitspraak bestaat 
er een beroepsmogelijkheid bij het Bestuur 
van Swift. Anonieme klachten worden niet in 
behandeling genomen.

TOT SLOT
De Klachtencommissie wordt dit seizoen 
aangevuld dit seizoen met Remy Chavannes. 
Omdat de maximale termijn van onze voorzitter, en 
nu ook lid van verdienste, Hans Witkop erop zit is 
hij afgetreden. Wij willen hem ontzettend bedanken 
voor zijn inzet in deze commissie!

Remy Cavannes

Hans Witkop

Carel Insigner

David Hein

Kees Huijbregtse

KLACHTENCOMMISSIE

KLACHTENCOMMISSIE 
A.V.V. SWIFT



KEEPERSTRAINING ONDERBOUW

“ATTACK DE BAL”

JO15-1 ZONDAG

Herman van Hoek (71 jaar, geboren 
en getogen Amsterdammer) is 

sinds 2016 de keeperstrainer voor 
de onderbouw en de dames bij 
Swift. Hij heeft zelf twee kinderen 
en twee kleinkinderen, waarvan 
een kleindochter van 16 jaar een 
getalenteerd rugby-speeltster is. Tot 
zijn 62 jaar was hij ook werkzaam 
daarnaast als manager bij Post NL op 
locaties door heel Amsterdam. 

Hij zit ook al 33 jaar in de voetballerij, van keeperstrainer 
bij meerdere clubs, hoofdtrainer als ook trainer van eerste 
elftallen bij meerdere clubs. De laatste 15 jaar heeft hij 
zich toegelegd op het keepersvak. Hij heeft samenge-
werkt met Frans Hoek, ex-trainer van het Nederlands 
Elftal. Hij heeft zijn keepersdiploma en trainersdiploma 
van de KNVB en wordt ook bijgeschoold. Hij werkt met 
profkeepers zoals Maarten Aarts en Stefan Postma. Ook 
geeft hij training op keepersdagen en kampen, en soms 
reist hij mee met een team naar een trainingskamp in het 
buitenland zoals Zweden of Portugal als trainer.

Een echt ‘mensenmens’: Contact met mensen is belang-
rijk bij wat hij doet.

Op maandag zie je Herman altijd aan het werk bij Swift, 
waar hij de keepers van de onderbouw elftallen traint en 
de keepers van de dameselftallen t/m 20 jaar. Zijn doel is 
dat de keepers zolang mogelijk blijven voetballen en veel 
gezondheid en sportiviteit behouden.

Voor hem is Swift ideaal, want het is dichtbij huis en het 
is een gezellige en nette club met een eigen identiteit: ‘De 
Swift keepers mogen soms wel iets meer de ‘straatschof-
fie’-mentaliteit krijgen.’ Om dat voor elkaar te krijgen traint 
Herman ze op maandag, geholpen door vaste vaders Rein 

en Ron, tegenwoordig ook met het terugkijken van vide-
ofilmpjes en een mengeling van Nederlands-Engels voor 
de aanwezige expats. ‘Attack de bal’ horen ouders dan op 
de achtergrond bij filmpjes van hun duikende kroost die ze 
krijgen toegestuurd. 

Omdat Rein (de vader van Charlotte) afgelopen seizoen 
ernstig ziek was, heeft Guus geholpen. We hopen dat 
Rein komend seizoen weer mee kan doen, want hij wordt 
gemist bij de trainingen.

Naast zijn werk bij Swift zit Herman niet bepaald stil: 
Buiten dat hij vrijwilliger in een bejaardentehuis is om met 
bewoners in beweging te gaan (zwemmen, wandelen), 
begeleid hij een Walking Football team in Monnicken-
dam, traint hij de selectiekeepers t/m O19 in Hillegom, de 
keepers van de JO23 en Zaterdag-1 van de Legmeervo-
gels, alle ongeveer 20 onder- en bovenbouw keepers van 
de Legmeervogels en kijkt en scout hij bij wedstrijden. En 
dan heeft hij nog een seizoenskaart van FC Volendam: 
Busy Baasje dus, onze Herman.
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‘Attack de bal’ horen ouders dan 
op de achtergrond bij filmpjes 

van hun duikende kroost die ze 
krijgen toegestuurd. 
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Herman in de Ajax speelhal Training bij Swift



ICT

SWIFT ICT

Marco Mulder Franc van Trigt Marco Buursema Leo Gooyers Bram Aupers 

Beheer website
De websitecommissie van Swift zorgt voor het 
beheer van de website en verzorgt de plaatsing 
van artikelen, nieuwsberichten, trainingsschema 
voor de meeste commissies van de club. N.B. 
Enkele Swift-commissies hebben beheerders die 
zelf content kunnen plaatsen in een specifiek deel 
van de site. 

Beheer sportlink
Sportlink werkt nauw samen met de KNVB. Met 
behulp van Sportlink doen wij onder meer de 
ledenadministratie en contributie-inning. De apps 
Voetbal.nl en Wedstrijdzaken.nl maken gebruik van 
de gegevens in Sportlink. 

Beheer netwerk
In samenwerking met leveranciers verzorgen 
enkele vrijwilligers het beheer van het netwerk 
binnen het Swift-gebouw. 

Beheer centrale opslag
Relevante informatie van de vereniging wordt (ook) 
in een centrale storage bewaard die voor bestuurs- 
en commissieleden toegankelijk is. 

Beheer e-mailadressen
Bestuurs- en commissieleden maken gebruik van 
een @avvswift.nl account. Zowel persoonlijke 
accounts als groepsaccounts. 

Beheer Swift social media
https://twitter.com/avvswift
https://www.facebook.com/avvswift/
http://www.youtube.com/user/AvvSwiftVideo
https://www.instagram.com/a.v.v.swift

Contact en namen

In het team werken de volgende mensen mee en 
dekken samen bovenstaande onderdelen af: Bram 
Aupers, Leo Gooyers, Marco Buursema, Marco 
Mulder en Franc van Trigt.

Ben je ook geïnteresseerd te helpen bij dit soort ICT 
werk voor Swift, stuur dan een mail naar het adres 
hierboven. 

Het ICT team bestaat op dit moment uit de volgende leden:
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SPONSORCOMMISSIE

SPONSORCOMMISSIE

De nieuwe sponsorcommissie 
startte het seizoen met een 

evenement rondom de eerste 
thuiswedstrijd van de Zaterdag 1. 
Voor de kinderen was er een ijsje 
en de tombola leverde EUR 1.705,- 
op voor de stichting Mijn Held. Een 
mooi bedrag voor deze stichting die 
leuke activiteiten organiseert voor 
kinderen die mantelzorger zijn. Leuk 
om bij een wedstrijd van het eerste 
team zoveel kinderen langs de lijn te 
hebben!

Na een paar jaar afwezigheid door covid-19 hebben we 
dit jaar weer het ING businesscup toernooi georgani-
seerd. Een leuk toernooi waar zakelijke klanten van ING 
een toernooi spelen met teams van sponsoren. Dit jaar 
was dat ook weer een heel gezellig toernooi dat afge-
sloten werd met een lekkere maaltijd. Ook hier hebben 
we bijna EUR 600,- opgehaald voor de stichting Mijn 
Held met donaties van sponsoren.

Dit jaar hebben we voor het eerst sponsoren uitgeno-
digd voor de medewerkersavond in juni. Het idee is dat 
sponsoren ook onderdeel zijn van Swift en op deze ma-
nier kunnen we hen verder bij de vereniging betrekken. 
Dit zullen we ook de komende jaren blijven doen.

Hoofdsponsor
Hoofdsponsor ING heeft dit jaar helaas besloten om 
niet lange hoofdsponsor van Swift te zijn. We zijn daar-
om druk bezig met het zoeken van een nieuwe sponsor. 
Mocht u dit lezen en zelf geïnteresseerd zijn, of iemand 
kent die dat is, neemt u dan vooral contact op met mij. 
Gelukkig kunnen we ook in het nieuwe seizoen weer 
een aantal nieuwe sponsoren verwelkomen! 

Sponsoropbrengsten
Wat nog te weinig bekend lijkt, is dat 50% van de netto 
sponsoropbrengsten bestemd is voor de verschillende 
afdelingen van de vereniging. Ook voor de jeugd en 
lagere senioren is er geld beschikbaar om iets leuks te 
organiseren naast de reguliere activiteiten. Voorwaarde 
is wel dat het een activiteit is die meerdere teams met 
elkaar verbind, voor een individueel teamuitje is dit dus 
niet bestemd. 

Pieter Jan Koorn
Voorzitter Sponsorcommissie
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Beste leden en vrienden van AVV Swift, 

Na de zomerstop mogen we weer van start, 
ik hoop dat jullie uitgerust maar ook fit aan 
het nieuwe seizoen gaan starten. Om te 
beginnen wil ik het spreekuur er even bijpakken 
afgelopen seizoen heb ik een aantal van jullie 
al geholpen maar ik kan me niet voorstellen 
dat er verder geen pijntjes/vragen waren. Dus 
nogmaals, als jij pijntjes hebt of wat meer wilt 
weten over je lichaam schroom je niet om 
contact op te nemen. Elke vrijdag tussen 17:00-
18:00 zijn jullie van harte welkom bij Swift, 
graag even een mail van tevoren sturen want 
dan kan ik een indeling maken zodat alles goed 
zal verlopen

(  luke.langeveld@smcamsterdam.nl )

Verder hoop ik komend seizoen weer 
betrokken te zijn bij het verbeteren van het 
gezondheidsaspect binnen de club. In het 
verleden heb ik al eens met verschillende 
collega’s workshops gegeven over 
onderwerpen als de groeispurt, warming up 
etc. Deze zijn goed bevallen en een interview 
over bijvoorbeeld de groeispurt is terug te 
vinden op de website. De verwachting is dat 
hier meer van zullen volgen in de (nabije) 
toekomst.

Met dit spreekuur en deze informatieve 
avonden hopen we dat jullie een seizoen 

VAN DE BUREN

ONZE BUREN OP 
HET OLYMPIAPLEIN

krijgen met zo min mogelijk blessures en dat 
jullie kunnen doen wat jullie het liefste willen: 
voetballen!

Ik hoop jullie snel te zien op het Olympiaplein 
en loop gerust naar me toe indien je ergens een 
vraag over hebt.

Met sportieve groet,

SPORT MEDISCH 
CENTRUM 
AMSTERDAM 
(SMCA)

Luke Langeveld | Olympiaplein 74 A 
1076 AG Amsterdam | 020 - 6627244
 luke.langeveld@smcamsterdam.nl 
www.smcamsterdam.nl
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VAN DE BUREN

POWERLEAGUE 
(OK 2023)
Powerleague biedt een voetbalconcept aan waar teams 5 
tegen 5 spelen op outside-kunstgrasvelden omringd door 
boarding. Powerleague beschikt over maar liefst 7 5-aside 
velden, allemaal op 1 locatie in Amsterdam-Zuid op het 
Olympiaplein!
Powerleague 5-a-side is een leuke, snelle, non-stop vorm 
van voetbal waar spelers continu doorwisselen en plezier 
centraal staat. Het is geschikt voor alle leeftijden en 
spelniveaus en de ideale manier om sociaal en sportief 
bezig te zijn! Bij Powerleague kun je terecht voor (bedrijfs-)
competities & toernooien, kids camps & clinics, teambuilding 
en verjaardagsfeestjes.

Vanaf Augustus zal Powerleague beschikken over de 
nieuwste kunstgrasvelden, kortom dus vernieuwde velden 
met in de toekomst veel speelplezier!

Robert Elenbaas | Powerleague Olympiaplein | 020-8900954 | www.powerleague.nl |
www.facebook.com/PLOlympiaPlein | www.youtu.be/yqBlhdgZAdc | 
www.instagram.com/powerleaguenl/

PEAKZ PADEL
De snelst groeiend sport van Amsterdam is 
nog steeds padel. Lang hebben we moeten 
uitleggen wat padel precies is maar 
ondertussen is het algemeen bekend. Wist 
je trouwens dat de eerste padelbanen van 
Amsterdam op het Olympiaplein lagen? 
In 2015 waren wij de allereerste (toch een 
beetje trots).

Peakz Padel Olympiaplein is 7 dagen in de 
week geopend. Doordeweeks vanaf 07.00 
uur tot 22.00 en in het weekend van 08.00 
tot 22.00 uur. Wil je een keertje spelen? 
Download dan de Peakz Padel app, maak 
een account aan en boek je baan!

Zo simpel is het. Maar pas op, eenmaal 
op de baan ben je snel verslaafd aan deze 
laagdrempelige, maar zeer dynamische 
sport!

www.peakzpadel.nl
amsterdam@peakzpadel.nl

1077 CL Amsterdam | 085 1850 111 | amsterdam@peakzpade | www.peakzpadel.nl
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One-stop agency 
voor visuele & 
strategische 

communicatie.

Samen jouw merk in de markt zetten?    www.brandshake.nl

...en verenigingsgidsen ;)
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